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تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۱:۴۸ ۱۳۹۸/۷/۳

متن پرسش

سلام: عقل سالم در بدن سالم است. متاسفانه چند ماهی است بیمار شدم (دیسک گردن (عمل کردم)

و کمر دارم و دست و پاهایم گزگز شدید و بی حسی دارند). از خواندن دعاها خسته شدم. چون تاثیری

نداشتند. از خدا ناامید نیستم ولی دنبال انسان پاک دلی هستم که دعا کند تا شفا بگیرم. آیا حرف غیر

منطقی زدم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حرف غیر منطقی نمیزنید. ولی فراموش نکنید که دعا و دوا هر دو باید در

صحنه باشد. موفق باشید


